
Referat SU/FAU møte 24.januar 2024 
Grinde skule 

Tilstede: Kjersti H, Liv, Espen (Grinde skule), Ingvild (TK), William, Eirik 
(Elevråd), foreldrerepresentanter (1., 3., 5., 6. og 7.trinn) 
1.Elevrådet 
Buss 
Bussen hjem fra skolen kommer veldig sent. Mye venting for både elever 
og lærere. Ofte forsinkelser, kan føre til en del uheldige situasjoner med 
knuffing, mobiltelefon. Elever mot Våg, kan i teorien ta buss ved E134, 
men denne går like før skolen slutter. Ingen bussvakt. 

Bussen skal gå fra FUS kl. 14:25 og komme til Grinde kl. 14:33. Elever til 
Sundfør skal være der kl. 14:36. Disse er ofte forsinket. Vi bruker mye tid 
på å stå bussvakt. Elevene på Våg er på skolen kl. 07:40 om morgenen, 
og må vente 30-40 minutter på ettermiddag før de kommer på bussen. 

Skolen har prøvd å kontakte både Kolumbus og Fylkesmannen, men de 
mener de er innafor grensene. Saken må spilles inn for politikerne og 
TKFU møte (møte allerede mandag 29. januar 2024). 

Skolerute 
Elevene syntes at neste års skolerute ser bedre ut enn årets. Lang 
juleferie er bedre enn for lang sommerferie. 

Sommeravslutning 
Elevrådet har diskutert felles sommeravslutning for 1.-6.klasse, eller skille 
småtrinn og mellomtrinn. Fordeler og ulemper med begge deler; plass, 
antall deltakere. Sender saken til FAU, men elevrådet er positive. 

Kan det tenkes som et felleskapsbyggende arrangement. Vi har hatt felles 
arrangement for elevene på Stemnestaden tidligere med stor suksess. 

Tilsyn fra Statsforvalteren 
Veldig omfattende arbeid. Mye skjema og papir som skal leveres. 

Grinde skule kom positivt ut av tilsynet. Fikk 1,5 avvik, der avviket er 
sammen med kommunen og går på hendelser der voksne er involvert. Det 
andre avviket gikk på innmelding av avvik fra SFO. Skolen fikk mye skryt 
for arbeidet. Gir skolen trygghet i at det arbeidet vi holder på med er rett. 



Kommunen ble kontrollert på internkontroll. Kom dårlig ut, og har en del 
arbeid å følge opp. Hva skal kontrolleres og hvordan skal det kontrolleres 
må settes i system. 

Rapporten er offentlig, og ligger på Statsforvalteren sin nettside. 

Elevundersøkelsen 
Ligger på landsgjennomsnittet, pluss/minus. Gode områder er f.eks. støtte 
fra lærere, trivsel og felles regler. Et trinn kom dårligere ut, flere tiltak 
satt inn. 

Når det gjelder gjennomføring, må vi til neste gang ha en gjennomgang i 
personalet slik at vi blir enige om gjennomføringen. Lese et og et 
spørsmål sammen med elevene, slik at de vet hva de svarer på. 

Kommunen ligger bra an i forhold til landsgjennomsnittet. Hver enkelt 
skole må bruke tid til å analysere sine resultater og handle ut fra den. 

Arbeide enda tettere med foreldrene, slik at alle skjønner hvordan vi 
ønsker at barn og voksne skal oppføre seg. Skolemiljøet er viktig. 

Klasseromssituasjonen 
Bekymring fra foreldre og skole om manglende klasserom. 7. klasse er i 
dag samlet i hvitt bygg, og når de skal deles må de lete etter ledige rom. 
Gamle mediatek i gul paviljong brukes, men her mangler både garderobe 
og andre elever må gå gjennom klasserommet for å komme til sitt 
klasserom. Mye støy fra rommet og inn mot andre klasserom. 

Ønske om å bygge inn hems i 7. klasserom. 

Kommunen skal ha et investeringsmøte, der dette må spilles inn. Vi 
mangler rom! 

I tillegg balanserer vi på punkt der ressursene fra kommunen krever at 
elevene på et trinn samles i et rom, men ingen av rommene i paviljongene 
er laget for mer enn 20 elever. 
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